
 

Zápis ze schůze OV Kuří konané dne 12.9.2022  

 

Přítomni: T. Kořán, R. Vít, K. Chaloupecký, D. Kakeš, J. Fiala, J. Zmeškal, F. Dohnal 

Omluven:  

Hosté:  

 

Organizační záležitosti/informace z MÚ 

 

- Parkovací stání pro MŠ Kuřátko – Trvá požadavek, aby pracovnice MŠ maximálním 
možným způsobem využívaly vyhrazená místa k parkování a uvolnily tak místa před 
školkou pro operativní vyzvedávání dětí ze školky.  

- Kalamitní dřevo v prostoru stezky Kuří Voděrádky – kalamitní dřevo bylo odvezeno 
– dle informace z Lesů ČR dojde k osázení/zalesnění – dle situace bude v začátkem 
jara zorganizována brigáda na vyčištění polomu. 

- T. Kořán dále stručně informoval (OV diskutoval) o následujících záležitostech: 
opravě výpustě rybníka – proběhla, došlo k osazení 3 ks laviček na hráz rybníka, 
prověření funkčnosti a doplnění informační tabulky „užitková voda“ k pumpě na 
návsi (D. Kakeš), harmonogramu svozu odpadu do konce roku 2022, 
zrušení/odložení schůze OV na městě atd. 
 

Termín dalšího pravidelného jednání OV Kuří:  pondělí, 31.10.2022 od 18:00 ve škole 

 

Nejbližší akce:  Rozsvícení vánočního stromu (Mikuláš) na návsi - předběžný termín: 

4.12.2022 

 

1. Stezka  Kuří – Voděrádky (výsadba ovocných stromků) 

K dokončení některých prvků/naučných tabulí dojde až po plánované výsadbě 

ovocných stromků. Předpokládaný termín výsadby je jaro 2023, a to s ohledem na 

průběh těžby dřeva/vyčištění prostor v rámci kůrovcové kalamity – trvá. 

Z: T.Kořán/R. Vít   T: info na příští schůzi 

 

 

2. Plánovaná oprava mostku ev. č. 00312-2 (na návsi přes Pitkovický potok).  

Měla by proběhnout v časové návaznosti na stavbu chodníku v Květné ulici tak, aby 

byla zajištěna dopravní obslužnost Kuří. T.Kořán požádal koordinátorku OV paní 

Vlnařovou, aby zajistila (předala OV Kuří) včasné informace o případných dopravních 

omezeních... trvá 



 

 

3. Víceúčelové hřiště v Roklích 

Proběhlo několik jednání se zástupci MěÚ - mělo by dojít k vyhlášení VŘ na dodávku 

projektové dokumentace a dodávku první etapy výstavby, kdy by došlo k přesunu 

dětského hřiště a realizaci hřiště s umělým povrchem. V druhé fázi pak budou 

zhotoveny ostatní práce dle projektu. Beze změny – v roce 2021 nedošlo k posunu… 

prostředky na 1. etapu zhotovení hřiště byly přesunuty do roku 2022 (1,15 mil. Kč). Dle 

informací z MěÚ se drobně upravuje návrh SOD a mělo by dojít k vyhlášení veřejné 

zakázky… trvá – realizace zřejmě až 2023… 

 

4. Chodník Květná 

Stavba chodníku probíhá od 28.3 - ulice Květná je již průjezdná. Dokončena byla celá 

trasa chodníku, vyjma problematického místa v zatáčce, kde se projednává změna 

technologického postupu (k dokončení by mělo dojít do konce roku 2022).  

 

5. Přemístění autobusové zastávky na Nupaky do centra na návsi 

OV se dohodl, že autobusová zastávka nebude mít záliv, a tím se zajistí zpomalení 

provozu. Po dvouletém vyjednávání a opakovaných jednáních, schůzkách a mailové 

korespondenci v posledních měsících došlo ke shodě OV Kuří se zástupci města, 

projektantem a policií ČR na konečné podobě zastávky, která bude v původně 

navrhované podobě, tedy bez zálivu na protilehlé straně stávající zastávky směr 

Říčany… Projekt byl zpracován a odsouhlasen, včetně plánovaných nákladů akce a 

úpravě plánovaného rozpočtu – dle informací je stále ve schvalovacím řízení na SÚ. 

 

 

6. Kanalizace v Kuří 

V současné době probíhají v rámci dvoustranných dohod mezi městem a p. Vítem 

přípravné práce na stavbu ČOV (R. Vít pořídil vhodný pozemek na stavbu, musí 

proběhnout změna územního a regulačního plánu – D. Michalička přislíbil podporu). 

Zároveň je třeba započít přípravu na stavbu páteřního řadu kanalizace. V této 

souvislosti Ing. Kořán inicioval zhotovení investičního záměru na pořízení projektové 

dokumentace a dále zaslal souhlasné stanovisko OV k žádosti pana Víta o změnu ÚP 

– zastupitelstvo města odsouhlasilo změnu ÚP - probíhá.  

 

 

 

 

 



 

7. Architektonická studie prostor návsi 

S ohledem na nevyhovující dopravní řešení i vzhled stávajícího prostoru návsi dojde 

v první fázi k oslovení potenciálních zhotovitelů architektonické studie a poté k více 

kolové diskuzi a veřejnému projednání budoucí podoby návsi. 

Z: T.Kořán    T: jaro 2023 

 

 

8. Přemístění pomníku 

Zástupci města požádali v minulém roce OV Kuří o prověření možnosti přemístění 

pomníku ze zahrady u školy na jiné vhodné místo, a to v souvislosti s rekonstrukcí školy, 

resp. vznikem mateřské školy Kuřátko. Členové OV Kuří se shodli, že v současné době 

není přesun pomníku aktuální. Pro zachování důstojnosti tohoto pietního místa však 

bude instalován plůtek tak, aby děti z mateřské školy neměly do prostor pomníku 

přístup – odsouhlasena podoba a umístění plůtku – dojde k oslovení potenciálních 

zhotovitelů. 

 

Z: T.Kořán/D.Kakeš    T: info na příští schůzi 

 

 

Zapsal a schválil: T. Kořán 

 


